

الشروط والأحكام:

- يسري هذا العرض لجميع حاملي بطاقة البنك السعودي الفرنسي الائتمانية باستخدامها كوسيلة دفع.
 - عند استخدام بطاقة البنك ، يتم منح العرض تلقائياً.
 - هذا العرض غير قابل للتبديل أو التحويل ولا يتوفر بديل نقدي له.
- يسري العرض حتى 30 سبتمبر 2025، أو في حال تم إزالته من موقع البنك السعودي الفرنسي أو من شركة دبدوب.
- لا يمكن استخدام العرض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أخرى أو بطاقات خصم أو قسائم شراء ما لم ينص على خلاف ذلك.
- يحق للبنك أو شركة دبدوب وفقاً لتقديرهم، استبعاد العملاء من المشاركة والاستفادة من هذا العرض إذا اعتقد البنك أو شركة دبدوب أو اشتبه في أن العميل ينتهك أي من شروط وأحكام هذا العرض أو شروط هذا المنتج.
 - تطبق شروط وأحكام بطاقات البنك الائتمانية.
 - البنك خاضع لإشراف ورقابة البنك المركزي السعودي.
 - الحد الأقصى هو 65 الله كاش باك.
 - يسري هذا العرض فقط داخل المملكة العربية السعودية.
- يسري هذا العرض فقط عند استخدام البطاقة الائتمانية الفعلية من البنك السعودي الفرنسي كوسيلة للدفى، ولا يشمل المدفوعات عبر المحافظ الرقمية مثل Google Payg Apple Pay
- سيتم إيداع مبلغ الكاش باك بنسبة 50% من إجمالي الفاتورة بحد أقصى 65⅓سعودي مباشرة في حساب دبدوب الخاص بالعميل، لذا من الضروري إنشاء حساب مستخدم في دبدوب عبر الموقع الإلكتروني أو التطبيق.



Terms & Conditions:

- English Terms & Conditions
- This Offer is valid for all (Credit Card type) BSF cardholders when using the card as the method of payment.
- The offer will be applied automatically upon using a BSF card.
- The Offer is non-exchangeable, non-transferable and no cash alternative is offered.
- This Offer is valid until 30 of September 2025, or if removed earlier from BSF website or if removed earlier from Dabdoob.
- All Offers cannot be used in conjunction with any other BSF promotions, offers, discount cards, vouchers unless otherwise stated.
- •BSF and Dabdoob have the right, at their discretion, to disqualify customers from participating and benefiting from this Offer if the bank or Dabdoob believe or suspects the customer is in violation of any of the terms and conditions of this Offer or the terms of this product.
- BSF Credit Cards Terms and Conditions apply.
- BSF is regulated and supervised by the Saudi Central Bank.
- Maximum cashback is 465.
- The offer is only valid within the Kingdom of Saudi Arabia.
- This offer is applicable only when the physical BSF credit card is used for payment. Transactions made via digital wallets such as Apple Pay, Google Pay, etc., are excluded.
- •The discount cash back amount 50% of the total invoice capped to \$\pmu65\$ would be credited to the customer's Dabdoob account instantly; hence it is mandatory to create a Dabdoob user account on Dabdoob website or mobile app.